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Voorwoord 

 

Met veel genoegen bied ik u ons jaarverslag 2017 aan. 2017 was een productief jaar. Begin 

2018 zijn drie rapporten en een rekenkamerbrief aan de gemeenteraad aangeboden.  

 

Dit is het laatste jaarverslag van de rekenkamercommissie in de huidige samenstelling. De 

rekenkamercommissie heeft ervoor gekozen om geen jaarplan 2018 in te dienen maar dit 

over te laten aan de nieuwe rekenkamercommissie die in april 2018 actief zal zijn. 

 

 

 

Plaatsvervangend voorzitter rekenkamercommissie Beverwijk. 

 

Hans Gerrits Jans 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beverwijk, 19 februari 2017



Rekenkamercommissie Beverwijk 

 

 

Jaarverslag 2017 

 

Inleiding 

 

De rekenkamercommissie van de gemeente Beverwijk brengt hierbij haar jaarverslag over 2017 

uit. Het verslag bevat een overzicht van de interne en externe activiteiten in 2017.  

 

Samenstelling rekenkamercommissie 

De rekenkamercommissie bestaat uit: 

• Mw. ir. Merle Pijlman (voorzitter)  

• Dhr. Hans Gerrits Jans RA (extern lid en plv. voorzitter) 

• Dhr. ing. Piet de Lange (extern lid) 

• Dhr. Pieter van Popta (raadslid)  

• Dhr. Rahman Kat (raadslid)  

 

Mw. Pijlman heeft de rekenkamercommissie om persoonlijke redenen in oktober 2017 

verlaten. De vacature van voorzitter is niet ingevuld.  

Mw. drs. Linda Maasdijk is de secretaris en vaste onderzoeker van de rekenkamercommissie.  

 

 

Onderzoeken 

 

In 2017 is gewerkt aan verschillende onderzoeken. 

In december 2016 is een internetpoll online gegaan, waarmee de inwoners van Beverwijk 

konden aangeven welk onderzoek ze graag uitgevoerd wilden zien. De stemmers konden kiezen 

uit: een onderzoek naar huishoudelijke hulp, een onderzoek naar WOB verzoeken en een 

onderzoek naar het onderhoudsbudget openbare ruimte. De onderwerpen kwamen voort uit 

een bezoek van de rkc  aan de fracties. De raadsleden zijn per mail over de poll geïnformeerd. 

We hebben gevraagd om de poll onder de aandacht te brengen van hun achterban. Het 

resultaat is dat 6 mensen de poll hebben ingevuld. Op basis van de uitslag heeft de rkc besloten 

om in 2017 een onderzoek naar huishoudelijke hulp te doen. In 2017 is dit onderzoek afgerond. 

Het college is begin 2018 gevraagd om een bestuurlijke reactie. Het onderzoek is begin februari 

2018 aan de gemeenteraad aangeboden. 

 

Het opvolgonderzoek HVC is in 2017 uitgevoerd en in november 2017 aan de gemeenteraad 

aangeboden. Het rapport is besproken in de raadscommissie van 11 januari 2018. Naar 

aanleiding van de bespreking in de raadscommissie is de rkc gevraagd een reactie te geven op 

de collegenota “Opvolging aanbevelingen HVC door Beverwijk”. Deze nota is 23 januari aan de 

rkc aangeboden. De rkc is op dit verzoek ingegaan en heeft een rekenkamerbrief gemaakt die 

eind januari 2018 aan de gemeenteraad is aangeboden. 

 

In 2017 heeft de rkc ook onderzoek gedaan naar Burgerparticipatie. Hier heeft de rkc het 

onderzoeksbureau de “Friese rekenkameronderzoekers” voor ingehuurd omdat zij ervaring 

hebben met het soort onderzoek dat door de rkc gewenst was. Bij dit onderzoek is nauw 

samengewerkt met de ambtelijke organisatie. Het onderzoek wordt voor de verkiezingen in 



 

maart 2018 aan de gemeenteraad aangeboden. De bespreking van het rapport is, desgewenst, 

met de nieuwe gemeenteraad. 

 

 

Werkzaamheden van de rekenkamercommissie 

 

Het jaarplan 2017 en het jaarverslag 2016 van de rekenkamercommissie is maart 2017 naar de 

gemeenteraad gestuurd.  

De rekenkamercommissie is in 2017 negen keer bijeen geweest. De vergaderingen zijn 

besloten. De laatste vergadering van de rkc in de huidige samenstelling was in december 2017.  

De rekenkamercommissie participeert in de regionale kring van rekenkamer(commissie)s. 

(onder andere de rekenkamercommissie van Haarlem, Heemskerk, Velsen, Haarlemmermeer, 

Zandvoort, Heemstede). De twee bijeenkomsten van de kring  zijn bezocht door de 

secretaris/onderzoeker. De onderzoeker neemt regelmatig deel aan de kenniskring voor 

onderzoekers van de NVVR. Het congres en Algemene Leden Vergadering van de Nederlandse 

Vereniging Van Rekenkamers en Rekenkamercommissies (NVRR) zijn door de onderzoeker 

bijgewoond. Zij heeft ook deelgenomen aan de jaarlijkse bijeenkomst van de Algemene 

Rekenkamer.  

 

Verantwoording budget 

 

In 2017 is het budget van de rkc was begroot op €  25.843,00. Dit is exclusief het salaris van de 

secretaris / onderzoeker. Dat komt ten laste van de begroting van de griffie.  

 

 

Het budget is als volgt besteed: Begroting 2017 Realisatie 2017 

Vergoeding leden rekenkamer € 13.564,00 € 12.684,98 

Contributies/abonnementen/congressen/trainingen €   2.550,00  

- Contributie NVVR  €      350,00 

- Deelname kennisdagen  €      410,00 

   

Totaal  €      760,00 

Kosten van uitbesteding van onderzoek €   8.709,00  

- Uitbesteden onderzoek HVC    €      975,00 

- Uitbesteden onderzoek participatie  € 11.222,68 

   

Totaal  € 12.197,68 

Salaris secretaris/onderzoeker Begroting griffie Begroting griffie 

Overige €   1.020,00 €      186,80 

   

Totaal € 25.843,00 € 25.829,46 

 

Dit jaar heeft de onderzoeker van de rekenkamercommissie geen extra onderzoek gedaan. Het 

onderzoek is uitbesteed aan derden. Voor het onderzoek participatie is in januari 2018 een 

afsluitende factuur ingediend van € 138,13. De rekenkamercommissie heeft over 2017 een 

bedrag van € 13,54 overgehouden.  


